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Protokół Nr 17/2020 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 2 listopada 2020r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska 

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Stanisław Strąk i Skarbnik Miasta i Gminy 

Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmiany uchwały Nr XI/69/2019z dnia 9 października 2019r.  w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 

b. zmian w budżecie Gminy na rok 2020, 

c. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035, 

d. udzielenia  dotacji  na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane  przy zabytkach wpisanych  do rejestru zabytków nie stanowiących 

własności gminy, 

e. zmiany uchwały Nr XV/44/2016 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Pierzchnica. 

2. Sprawy różne.  

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

            Nr XI/69/2019 z dnia 9 października 2019r.  w sprawie udzielenia pomocy  finansowej  

dla Powiatu Kieleckiego i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o informację w sprawie projektu 

uchwały. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak, poinformował, że zmiana zachodzi w 

dwóch pozycjach i dotyczy przebudowy dróg Pierzchnianka-Ujny i Podlesie. Powiedział, że 

zmniejsza się środki na te zadania, które zostały zakończone, dotacja została przekazana dla 

powiatu. Po przetargach kwoty wyszły mniejsze ale czekano ze zmniejszeniem z uwagi na to, 

że mogły wyjść jakieś roboty dodatkowe. Teraz zmniejsza się w tych pozycjach żeby uwolnić 

środki. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XI/69/2019 z dnia 9 października 2019r.  w sprawie udzielenia pomocy  finansowej  dla 

Powiatu Kieleckiego w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto 

jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XI/69/2019 z dnia 9 października 2019r.  w sprawie udzielenia pomocy  finansowej  

dla Powiatu Kieleckiego. 
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Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2020 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy  

o omówienie proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa  się plan 

dochodów o kwotę 220 063,79 zł i o taką sama kwotę zwiększa się plan wydatków. Omówił 

szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone  załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz 

zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu 

uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków 

na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 roku, w załączniku Nr 4 

zadania inwestycyjne roczne w 2020r., w załączniku Nr 5 dochody i wydatki związane z 

realizacją zadań realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami 

samorządu terytorialnego w 2020r., w załączniku Nr 6 dotacje podmiotowe w 2020 roku i w 

załączniku Nr 7 dotacje celowe w 2020 roku. 

 Przewodnicząca komisji zapytała odnośnie zwiększenia wydatków na wyłapywanie 

bezpańskich psów czy zabrakło już tych środków co były zaplanowane na ten cel i ile 

przeznaczone jest na ten cel pieniędzy. 

Skarbnik poinformował, że na ten cel w budżecie jest zabezpieczone około 100 tys. zł. 

 Burmistrz poinformował, że w ramach opłat za wyłapywanie bezdomnych psów płaci 

się również za pobyt tych psów i opiekę weterynaryjną. 

 Przewodnicząca komisji zwróciła uwagę, że występowali żeby sporządzić wykaz 

miejscowościami, z których są zgłoszenia na wyłapywanie bezdomnych psów bez podawania 

kto zgłasza tylko ilościowo zgłoszeń z danej miejscowości. 

 Burmistrz poinformował, że zostanie sporządzony i przekazany taki wykaz dla komisji 

rewizyjnej. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał jak ten problem jest rozwiązywany w innych 

gminach. 

Burmistrz powiedział, że gmina musi zawrzeć umowę z firmą, która ma na to koncesję. Takich 

firm jest niewiele, muszą mieć zgody Powiatowego Lekarza Weterynarii. Nie ma dużego pola 

manewru w tej dziedzinie. Powiedział, że ten problem musi być rozwiązany przez Rząd w skali 

globalnej kraju, poszczególne gminy same nic nie zrobią. 

 Na pytanie przewodniczącej komisji odnośnie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie dla parafii czy to jest dotacja co była już wcześniej Burmistrz poinformował, 

że Parafia Pierzchnica wystąpiła z wnioskiem o udzielenie dotacji. Trwają prace przy kościele, 

których wartość wynosi 130 tys. zł. Dotacja od konserwatora zabytków wynosi 38 tys. zł. 

Wnosi propozycję żeby wesprzeć tą inwestycję dotacją w wysokości 10 tys. zł. Pozostałe koszty 

Parafia z własnych środków sfinansuje. Wyjaśnił na czym polegają prace przy kościele. 

 Ponadto Burmistrz omówił zadanie, które się wprowadza to termomodernizacja 

budynku w Osinach, w którym mieszczą się  Warsztaty Terapii Zajęciowej, jakie będą 

wykonane prace przy tym budynku, szacowane koszty i termin oraz możliwości pozyskania 

środków . Podkreślił, że bez dofinansowania, które na ten cel wynosi 85% gmina z własnych 

środków nie będzie w stanie wykonać modernizacji tego budynku. 

Omówił jakie przeprowadzono roboty na Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych i jaki jest cel zakupu wagi najazdowej. 

Omówił również sprawy związane z realizacją ujęcia wody w Skrzelczycach. 
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Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2020 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2020. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy omawianej przed chwilą oraz zmianami w budżecie wprowadzonymi 

zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Omówił 

wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2020-2035 i 

w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2020-2024, które 

szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik Nr 3 do 

projektu uchwały.  

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2020-2035 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2020-2035. 

 

Ad.1d)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na  

           prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków nie stanowiących własności gminy. Poinformowała, że burmistrz mówił 

o tym przy projekcie w sprawie zmian w budżecie gminy. Zapytała czy w tej sprawie burmistrz 

chce jeszcze coś dodać. 

 Burmistrz poinformował, że w tej sprawie jest wniosek parafii o udzielenie dotacji. 

Kosztorys opiewa na kwotę prawie 130 tys. zł. Dotacja od konserwatora zabytków wynosi 38 

tys. zł, środki własne parafii 76 tys. zł i 10 tys. zł dotacji z budżetu gminy. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków nie stanowiących  własności gminy w związku z tym przewodnicząca komisji 

poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 
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Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności gminy. 

 

Ad.1.e)Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

            Nr XV/44/2016 w sprawie  przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Pierzchnica. Poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zmiana dotyczy termomodernizacji budynku w Osinach. 

Uchwała jest potrzebna do złożenia wniosku o dofinansowanie termomodernizacji, które 

można składać do 10 listopada i stąd taki nietypowy termin sesji. Taka uchwała powoduje, że 

przy ocenie wniosków jeżeli zadanie jest w planie gospodarki niskoemisyjnej sa za to 

dodatkowe punkty. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XV/44/2016 w sprawie  przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pierzchnica 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XV/44/2016 w sprawie  przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Pierzchnica. 

 

Ad.2. Sprawy różne. 

 Radny Jan Stęplowski zgłosił, że mieszkańcy Czarnej interweniują, bo drogę w Czarnej 

rozjeździły samochody co wywożą drewno i proszą o kamień żeby trochę poprawić przejazd. 

Proponował żeby jechać do Nadleśnictwa, żeby poprawili drogę bo to oni zepsuli. Jak gmina 

może dwa razy w roku wozić kamień na drogę a oni niszczą. Jest znak 6 ton i nie respektują 

tego. Mówił również, że pozyskują drewno z lasu przy drodze od Ujen do Holender. Tam są 

pokopane rowy to wjeżdżają z drogi przez rów i wyjeżdżają. Pobocze drogi zostało zniszczone 

do samego asfaltu Jest bardzo niebezpiecznie w tym miejscu. Na jezdni wyniesione są masy 

błota i nikt tego nie sprząta. 

Zapytał czy jest odpowiedź w sprawie drogi w Czarnej żeby nie projektować kanału 

technologicznego. 

 Burmistrz poinformował, że w sprawie drogi w Czarnej jest zgoda ministra żeby 

odstąpić od projektowania i budowy kanału technologicznego. Projekt będzie mniej kosztowny 

i będzie można w przyszłym roku ubiegać się o dofinansowanie budowy tej drogi. Odnośnie 

drogi na Lizawy powiedział, że nie ma jeszcze decyzji ministra. 

 Przewodnicząca komisji zapytała czy poczynione są już starania żeby zatrudnić lekarza 

w ośrodku zdrowia w związku z odejściem z pracy jednego lekarza. Zapytała czy dokonano 

podsumowania odnoście świadczenia usług zdrowotnych w zakresie ginekologii w ośrodku 

zdrowia w Pierzchnicy. Ile pacjentek korzysta z terenu gminy a ile jest przyjmowanych spoza 
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ternu gminy. Czy Burmistrz coś postanowił, czy wszystko zostaje w starym porządku, czy będą 

jakieś zmiany w tym zakresie. 

 Burmistrz powiedział, że rozmawia z Kierownikiem i na razie ustalili, że żadnych 

ruchów nie będzie jeśli chodzi o ginekologię. Trwają poszukiwania lekarza ale sytuacja jest 

taka jaka jest i są trudności, bo brakuje lekarzy. W tej chwili jest dwóch lekarzy i pani Stern na 

kilka godzin. Pani doktor Stern nie zwiększy liczby godzin bo pracuje gdzie indziej. Docelowo 

trzeba zatrudnić lekarza chociaż na pół etatu. Sytuacja w służbie zdrowia jest bardzo trudna. 

Ośrodek zdrowia został dotknięty lekarz miał stwierdzony pozytywny wynik na COVID-19. 

Mówił, że na lekarzu teraz ciąży obowiązek, że jak chce skierować pacjenta do szpitala to musi 

mu znaleźć miejsce w szpitalu. To zabiera czas na leczenie innych chorych. 

 Radna Renata Błaszczyk zapytała czy burmistrz kontaktował się z Panią, która pomaga 

w prowadzeniu dokumentacji dla straży i Kół Gospodyń Wiejskich. 

Burmistrz odpowiedział, że nie kontaktował się, bo nie ma kontaktu do tej Pani. 

 Członkowie komisji zabierali głos w sprawie realizacji programu szczepień przeciw 

grypie i generalnie szczepień przeciw grypie chętnych spoza programu. Nie było 

formułowanych wniosków w tej sprawie. 

  

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                   Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                      Jadwiga Łopatowska 

 


